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ZAPISNIK
s 14. sjednice Opdinskog vijeda Opdine RuZi6

Sjednica je odrZana 25. rujna 2019. godine, u vijeinici Opiine RuZic u Gradcu, s

podetkom u l9:00 sati.

Nazoini vijednici:
Ante Duran, Petar Saran, Hrvoje Sudi6, Mijo Bojdic, Tomislav Vuletii, Ana Strunje,

Milan Buzov, Damir Prnjak, Mirko Bikii, Josip Sudii i Sandra Goreta.
Odsutni: -

Ostali nazoini:
- Nadelnik Opcine RuZic Ante Pijuk,
- Zamlenik opcinskog nadelnika Dalibor Durdov,
- Gordana Matii.
- Zapisniiar:

Katarina Drezga.

14. sjednicu Op6inskog vijeda Opdine RuZii otvorio je predsjednik Op6inskog vijeda
Ante Duran,

Utvrdeno je da su na sjednici nazodni svih I I vijeinika te da postoji kvorum.
Predsjednik je utvrdio da su vijecnici uz poziv dobili utvrdeni dnevni red za 14.

sjednicu koji glasi:

DNEVNI RED

- Verifikacija zapisnika s 13, siednice Opiinskog vijeia
l. I'rijedlog PolugodiSnjeg izvje3taja Proracuna Opiine RuZi6 2a2019. godinu
2. I'}rijedlog ll. lzmjena i dopuna Proraduna Opiine RuZii 2a2019. godinu
3. I'}rijedlog II. Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Opdine RuZic za2019. godinu
4. I'rijedlog IL Izmjena i dopuna Socijalnog programa Opiine RuZii 2a2019. godinu
5. Prijedlog Odluke o odredivanju osoba od znadap za sustav civilne za5tite za Opdinu RuZii
6. I'}rijedlog Zakljudka o prihvaianju Ugovora o pruZanju komunalne usluge i o nadoknadi
troiikova prijevoza putnika u javnom prijevozu
7.1/,aht1evt
8. Ilazno



Predsjednik opiinskog vijeca daje Dnevni red na glasovanje.
Dnevni red je usvojenjednoglasno.

Predsjednik Opcinskog vijeia dqe Zapisnik s 13. sjednice Opcinskog vijeca Opiine RuZii
na glasovanje.

Zapisnik s 13. sjednice Opcinskog vijeda Opcine RuZii je verificiran jednoglasno.

Toiika 1.

Prijiedlog PolugodiSnjeg izvjestaja proraiuna opdine Ruzid za 2019.godinu.
Naielnik Ante Pijuk obrazlaLe:;tavke polugodiSnjeg izvjeStaja Proradtilra Opcirre RuLic za
2019. godinu.
Predsjednik vijeia otvara raspravu na todku 1. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeca daje todku l. dnevnog reda na glasovanje.
Prijr;dlog Polugodi5njeg izvjestaja Proraduna Opiine RuZic za2019. godinu je usvojen s 10
glasova ,,2a" i 1 glas ,,suzdrZan".

Toika 2.
lPrijedlog II. Izmjena i dopuna lProraiuna opdine Ruii6 za2019.godinu.
Nadelnik Ante Pijuk obrazlaLe ovu todku dnevnog reda te navodi kako treba rebalansom
preclvidjeti 250.000,00 kuna za financiranje ,,Prometa", 150.000,00 kuna iz opcinskog
proraduna te 100.000,00 kuna obecanih od Sf<Z.
Druga stavka rebalansa je ukupno 156.000,00 kuna koje je potrebno platiti Hrvatskim
Sumanra za zemljilte za s;tambenu zonu i gospodarsku zonu Midenjak.
'l're(:a stavka rebalansa odnosi se na poveianje naknada udenicima i srednioSkolcima. ukuono
,40.C,00,00 kuna.
Preclsjednik vijeca otvara raspravu na 2. todkLr dnevnog reda.
Sreclstva za ove stavke ce se preraspodijeliti s pozicija naknada za poljoprivrednike, s
pro€irama .,ZaLeI1" i s pozicije Javnih radova koje su bile planirane u vecem iznosu u odnosu
na realizaciju.
Vijecnik Josip Sudic pitaza!;to se skida zona Midenjak
Nad:lnik Ante Pijuk odgovara da se ni skida nego se
ovoj godini realizirati obzirom na okolnosti,
Vijecnik Josip Sudic pita za tematsku stazu u RuZiiu,
u Otavicama, da li 6e se po tom pitanju ne5to raditi.
l\adr;lnik Ante Pijuk odgovara da hoce.
Pred:sjednik vijeia daje Prijedlog II. rzmjena i dopuna proracuna
godinu na glasovanje.
Prijerdlog II. Izmjena i dopuna Proraduna opcine RuZii za 2019.
g

'lloilka 3.
It'rijedlog II. Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Opdine RuZid za20L9. godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlale ovu tocku dnevnog reda.
I'redsjednik vijeca otvara raspravu na 3. todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
f'redsjednik vijeca daje 3. todku dnevnog reda na glasovanje.
Prije,dleg [1. Izmjer-ra i dopuna Plana razvo.jnih programa Opiine RuZii za 2019. godinu
rrsvc,jen je sa 7 glasova ,.za'' i 4 glasa,.suzdrZana,..

-[oil<a 
4.

l'rijedlog II. Izmjena i dlopuna Socijalnog programa Opdine RuZid za2019.goalinu.

i igrali5te u RuZiiu iz Proraduna.
odgada jer nije realno da ie se stiii u

Vatrogasni dom i biv5u Osnovnu Skolu

Op6ine RuZii za 2019.

godinu je usvojen sa 7



Narielnik Ante Pijuk obrazlaZe ovu todku dnevnog reda.Viie Sudii pita da li se iz osnovne Skole odnosi samo na djecukoja osnovnu Skolu A. podrudnu Skolu Gradac ili ce naknadumoc o dosad, i djeca koj snovnu Skolu u DrniSu.
Nar;elnik odgovara da ie naknadu za osnovnoskolce moii dobiti samo djeca koja pohadaju
poclrudnu Skolu u Gradcu.
Predsjednik vijeia daje 4. todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog II. Izmjena i dopuna Socijalnog programa Opiine RuZic za2019. godinu je usvojen
sa lI glasov a ,,2a" i 4 glasa ,suzdrLana".

Toilka 5.

Pri,iedlog Odluke o odredivanju osoba od znaiaja za sustav civilne zastite za Opdinu
Ruiiid.
zarnjenik nadelnika Dalibor Durdov obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.
PreCsjednik vijeia otvara raspravu na todku 5. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
PreCsjednik vijeia daje todku 5. dnevnog reda na glasovanje.
Prrjedlog Odluke o odredivanju osoba od znadaja za sustav civilne za5tite za Opcinu RuZii je
usvojen jednoglasno.

Totlka 6.

Priiedlog Zakljuika o prihvadanju Ugovora o prul,anju komunalne usluge i o nadoknadi
troiikova prijevoza putnika u javnom prijevozu.
Nadelnik Ante Pijuk obrazlaLe problematiku priievoza na podrudju Opiine RuZic. Navodi
kako,,Promet" lraLi od Opcine l{r,rZii iod Crada DrniSa sufinanciranje linije ko.ia je z,anjih
neekonomi(,na. za Opcinu RuZii taj traLeni iznos je okvirno 250.000,00 kuna za ovu godinu,
ali taj iznos u narednim godinama nije fiksan vei ovisi o ukupnom poslovanju ,,prometa", o
njihovim eventualnim gubicima. OdrLanje sastanak s lokalnim prijevoznicima, ali svima
niinra bi traZeni iznos sufinanciranja bio dosta viSi nego je ,,Prometov" s manjim brojem
Iinija, a joS je bitna stavka da se srednjoSkolcima ne bi mogla subvencionirati putna karta kod
drugog prijevoznika. Navodi da su u razgovoru s mje5tanima i voza(ima koji voze ovu
dionicu doSli do zakljudka da je zaovo podrudje optimalno 7 linija dnevno, vikendom 3 linije.
Eventualno spredavanje porasta iznosa ugovora buduiih godina mole se korigirati samo
smanjenjem broja linija. Nadelnik Ante Pijuk je traLio da rok trajanja ugovornih obveza bude
na rnanji rok,2-3 godine, a ne na l0 godina. Za sada u ,,prometu" ne pristaju na taj rok.
Predsjednik vijeca otvara raspravu na todku 6. dnevnog reda.
Vijecnik Josip Sudii tvrdi da je ovo pljadka male opiine, da se na maloj opcini. od koje se
traZi treiina proraduna za frnanoiranje prometne veze sa Splitom, lomi financiranje raznih
uhljeba, vozni park,,Prometa".20-rak direktora... Protiv.je potpisivania ovog ugovora imisli
da bi trebalo traZiti politidki rzlaz rz ove situacije i traZiti od ministarstva prometa uvodenje
meclugradske linije Knin-DrniS-RuZii-Split, da se dozvoli nekom drugom prijevozniku
prijr:voz putnika na ovom podrudju,
Nadelnik Ante Pijuk odgovara da se slaZe da je to preveliko financijsko opterecenje za Opiinu
Ru2ii, ali da isto tako nije.iednostavno ostaviti mjestane bez autobusne linije. Kao Sto je vei
redeno sve alternative su bile znatno skuplje i prijevoznici nemaju poslovnog interesa
natjecati se za taj posao koji nrle isplativ uz znatno vi5e cijene putnih karata. Nadelnik
nagJ.aSava da zato Vijeie ima moguinost prihvatiti ili odbiti potpisivanje ovog ugovora, da
odltrku ne donosi on sam.
Vijerinik Milan Buzov k:rte da bi trebalo traLiti da se ugovor potpisuje godinu za godinu , a ne
za 10 godina.
Predsjednik vijeia daje todku 6. dnevnog reda na glasovanje.



Pri-iedlog Zakljudka o prihvaianju Ugovora o pruZanju komunalne usluge i o nadoknadi
trorikova prijevoza putnika u javnom prijevozu je usvojen s 7 glasov-a ,,2a,. i 4 glasa
,.suzdrZan".

Torika 7.

Zalitjevi

l. Ante Pudo traLi popravak puta do stare kude u Otavicama, duljine 200 m.
TraZi nasipanje s oko 3 kamiona jalovine i nekoliko sati rada strojem.
Nadelnik Ante Pijuk predlaZe da se zahtjevu udovolji.
Predsjednik vijeia daje pnjedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaden jednoglasno.

2, Udruga branitelja samostalne satnije Mirlovid Polje traZi uretlenje sl;are Skole u
Mirlovid Polju.
Nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se postupi sukladno proradunskim stavkama
planiranima za ovu namje,nu i priloZenirn tro5kovnicima do kraja godine.
Predsjednik vijeia daje priiedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvacen jednoglasno.

3. Marko Me5in obrada se sa zamolbom da se naspe put od Zupne kude u Kljacima
prema Koprtlama (Meiline).
Nadelnik Ante Pijuk predlaZe da se zahtjevu eventualno udovolji nakon izlaska na
teren i nakon Sto se utvrdi opravdanost zahtjeva.
Predsjednik vije6a daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaien jednioglasno.

4. Ivan Pijuk pok. Josipa se obrada sa zamolbom da se betonira prostor o glavne
ceste do garal,e i kude .

Nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se zahtjev u potpunosti odbije jer nema smisla da
Opcina betonira u privatnom dvoriStu..
Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvacen jedn.oglasno.

5. Ilija Buzov traLi 40 m3 betona i 40 mreita za saniranje puta.
Nadelnik Ante Pijuk predLlaZe da se u ovoj godini zahtjev odbije, jer je u ovoj godini
vec radeno na tom dijelu puta.
Vrjeinik Milan Buzov kaZe da ako se sada neSto ne napravi da kao da se niSta nije ni
napravilo jer ie r,'oda odniLjeti sve Sto se ranije betoniralo.
Preds.iednik vije<ia da.je prrjedlog nadelnika da se u ovo.i godini ne udovolji ovom
zahtjevu na glasovanje. Prijedlog .je prihvacen s l0 glasova ,,2a" i I glasom
..sttzdrZan".

6. Mate Perkovid traLi ureclenje pristupnog puta do gospodarskog objekta u
ukupnoj duZini od 80-1010 m.
Nadelnik Ante Pijuk predllaZe da se zahtjevu udovolji s 6 m'betona.
Predsjednik vijeia daje pnledlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaien jednoglasno.

7. Ivan Bilad traLi da se obnovi put koji je na opdinskom zemlji5tu, a koji je
uzurpirao mjeStanin Ivan Jukica i posadio vinograd.
Nadelnik Ante Pijuk pred)ale da se obnovi put i napravi propust.
Predsjednik vijeca daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaien jednoglasno.



Ruza Maksimovid trazi financijsku pomod za rijerlenje od karcinoma.Nakon kraie rasprave nerdelnik Ante eilut preaGze, di se zairtievu udor
kuna.

Predsjednik vijeca daje prijedlog na glasovanje. prijedlog je prihvaien j

Todka 8.

Ra:zno
vrjeinik Josip Sudii kaLe da i u njegovom selu ima jedan put kojije uzurpiran, aje prresjedeno selo.
Tal:oder kale da se asfaltirao put Josipu Gabriloviiu, a da je isto na privatnom
Naiielnik kaLe da se problem put' moZe rjesavati jedino tulztrom.
Naiielnik odgovara da je Josipu Gabrilovi6u jedini pristup imanju bio zatvoren
napraviti drugi pristup.
vijecnik Milan Buzov traLi financijsku pomoi za proslavu 15 godina kluba.
Nai;elnik odgovara da vodstvo kluba napise ru-oh, pa ie se udovoljiti zahti
v ij t:i n i c a s an dra c ;.;;;; ;, ;il; ;' :;r-#i: j .d; ;;ilffi ;i'J' fi:l',? [
kro;z radiontce za djecu napravi nekakvo druZenje, udenje, kreativna radionica.
zanr.ienik nadelnika kaile da uloga opcine u tome nije sporna, da se vijednica
okupljanja djece i provodenja ideje u djelo, a opiina ee tuj p.olekt poduprijeti,

Predsjednik vijeca zakljuiuje rad sjednice.
Sjednica je zavrSena u 20:09 sati.

Sjednica je tonski snimana, tomski zapis iuva proielnica Jedinsfvenog uprav
a vi.jednici ga na zahtjev mogu preslu5ati.

Zapisniiar
Katarina Drezga
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PREDSJEDNI


